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OKRM/72/2023/Z/35

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
ze 4. jednání komise rady města pro cestovní ruch konaného dne 12. 4. 2023

Přítomni: Sandrik Bednář, Erik Ferchenbauer, Ing. Věra Hadáčková, Ing. Kamila 
Hrabáková, Martin Jakubec, Ing. Petr Klika, Mgr. Libor Moravec, Jan Petrák, 
Bc. Pavla Šádková, Martin Šestauber, Ing. Michal Voleník

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté: doc. Dr. Ing. Dagmar Škodová Parmová, Ing. Lenka              Holubová, 
Ing. Dominika Houdková Kovaříková, MBA, Miroslav Mareš

V úvodu jednání došlo k rozšíření programu o úvodní slovo paní primátorky a program byl 
v této podobě schválen.

Schválený program:

1. Úvodní slovo primátorky města
Komise je důležitým poradním orgánem složená z odborníků a má určovat směřování 
cestovního ruchu.
V květnu dojde k finalizaci přihlášky EHKM, na případných finančních zdrojích se bude 
podílet Město, Jihočeský kraj a Ministerstvo kultury. 
Další rozvoj areálu Výstaviště ve spolupráci s Městem a Ministerstvem zemědělství. Více 
otevřít areál veřejnosti, v plánu je i výstavba nového hotelu a podpořit tak kongresový 
a veletržní potenciál tzv. MICE.  
Město samotné čeká několik výzev, kde je potřeba naplnit očekávání, a to v podobě 
postupně se budující dopravní infrastruktury (dálnice, letiště, železniční koridor).

2. Prezentace projektů podpořených z dotačního programu města na podporu cestovního 
ruchu - Agentura Kultur Kontakt, LaDílna
Agentura Kultur-Kontakt, pan Miroslav Mareš
Provozuje divadlo, půjčovnu kostýmů, pořádá historické slavnosti.
11. rokem pořádá Mezinárodní den památek – komplexní program vč. rodin s dětmi, každý 
rok jiné historické období.
Noční prohlídky – projekt na 3 roky, dotace na samotnou přípravu, téma svatby v rodině 
Hardtmuthů, realizace přes léto. Z již realizovaných témat lze říci, že skladba návštěvníků 
je 50% místní vs. 50% turisté. 
Vycházky za historií – principem je zpřístupnění uzavřených památek, objektů nebo 
putování po stopách osobností, vycházky se neopakují, pouze dojde-li k nějaké podstatné 
změně. 
Pan Šestauber, člen komise, měl dotaz k propagaci, jelikož vycházky bývají de facto vždy 
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vyprodané. 
Pan Mareš vysvětlil, že vycházky mají stálý okruh návštěvníků, ale zbytek kapacity je 
propagován přes webové stránky, Facebook nebo turistické informační centru. 
Ze strany komise vzešel podnět na vracení resp. opakování již proběhlých témat, a to 
i pomocí rozšíření týmu, aby se dostalo na větší počet zájemců.
V plánu je spolupráce s pivovarem Samson.
LaDílna
v čem spočívá činnost: 
 - nabízena určitá škála keramických výrobků, která se obměňuje
 - po výběru následuje malování na výrobek 
 - komunikace s návštěvníky, zda si vypálenou keramiku vyzvednou nebo se     bude posílat
Principem je lákání turistů do Českých Budějovic, otevřeno po celý rok, těžiště činnosti 
spočívá v práci zakladatelek projektu (3 osoby), trávení času i o dovolené. 
Technicky uzpůsobeno tak, aby to zvládl každý, k dispozici nejrůznější pomůcky.   
Keramika předpřipravena, aby souvisela s městem a jeho dominantami (tvorba suvenýrů).
LaDílna je již turistickým cílem, oslovují lidi napřímo + online prostředí (komunikují 
sezónní témata typu Valentýn, Velikonoce, Vánoce…).
Pořádají vlastní workshopy, akce, dílničky + účast v rámci festivalu Lidé městu, město 
lidem, Otevřené ateliéry atd. 
Pan Klika se dotazoval na připravenost LaDílny pro zahraniční návštěvníky – web i letáky 
jsou vícejazyčné, obsluha umí komunikovat ve vícero jazycích.

3. Kultivované Budějovice - manuál regulace reklamy na veřejných prostranstvích
Chybí postup jak realizovat a postupovat v této problematice, manuál neřeší. Velmi důležité 
je znát pozici Města v rámci této problematiky. Vyvolat jednání a domluvit se na postupu.
Zjistit, jak to řeší jiná města, která se touto problematikou taktéž zabývají.

4. Různé
Na příštím jednání si členové komise rozdělí ke kontrole podpořené projekty z dotačního 
programu města na podporu cestovního ruchu.    
Na další jednání budou pozvány podpořené subjekty z dotačního programu, a to konkrétně: 
Biologické centrum AV ČR, v. v. i., Spolek Most - České Budějovice. 

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

Další jednání Komise proběhne dne 10.05.2023 v zasedací místnosti č. 203 budovy radnice.  
4. jednání komise rady města pro cestovní ruch bylo ukončeno v 19:15 hod.

Soubor usnesení:
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V Českých Budějovicích dne 12. 4. 2023

Zapsal(a): Mgr. Martin Mlčák, sekretář komise

Ověřil(a): Bc. Pavla Šádková

Bc. Pavla Šádková
předsedkyně komise

v. r.

v. r.

v. r.




